
 

 
 

Protokół z posiedzenia  

Rady do spraw Taryfikacji nr 1/2024 

w dniu 18 stycznia 2024 roku 

w formie wideokonferencji 

Filip Nowak otworzył posiedzenie o godzinie 13:16.  

Członkowie Rady do spraw Taryfikacji (Rada) obecni na posiedzeniu: 

1. Krzysztof Bałata 

2. Tomasz Berdyga 

3. Dominika Janiszewska-Kajka 

4. Jakub Kraszewski – prowadził posiedzenie od pkt 2 porządku obrad 

5. Filip Nowak – prowadził posiedzenie do pkt 1 porządku obrad; obecny do części pkt 3 

porządku obrad. 

6. Andrzej Tolarczyk 

7. Bartłomiej Trzmiel 

Członkowie nieobecni na posiedzeniu: 

1. Bernard Waśko 

Porządek obrad: 

1. Ustalenie ewentualnych konfliktów interesów członków Rady. Omówienie i przyjęcie 

porządku obrad Rady.  

2. Omówienie wyniku analizy kosztów świadczeń gwarantowanych z zakresu opieki 

paliatywnej i hospicyjnej. 

3. Omówienie wyniku analizy kosztów świadczeń gwarantowanych dla osób z autyzmem 

dziecięcym lub innymi całościowymi zaburzeniami rozwoju.  

4. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady w dniu 14.12.2023 r. 

5. Zakończenie posiedzenia.  

Ad 1. Żaden z członków Rady nie zadeklarował konfliktu interesów. 

Rada jednogłośnie (7 głosów „za”) zatwierdziła zaproponowany porządek obrad. 

Przewodniczący Filip Nowak przekazał prowadzenie posiedzenia Wiceprzewodniczącemu 

Jakubowi Kraszewskiemu. 

Ad 2. Analityk Agencji zaprezentował wyniki analizy kosztów świadczeń gwarantowanych  

z zakresu opieki paliatywnej i hospicyjnej. 

Rada przeprowadziła dyskusję, w wyniku której zaakceptowała przeprowadzony zakres analiz  

i zarekomendowała skierowanie wyników prac do konsultacji społecznych. 

Ad 3. Analityk Agencji przedstawił wyniki analizy kosztów świadczeń gwarantowanych dla 

osób z autyzmem dziecięcym lub innymi całościowymi zaburzeniami rozwoju.  
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W trakcie dyskusji posiedzenie opuścił Filip Nowak. 

Rada przeprowadziła dyskusję, w wyniku której zaakceptowała przeprowadzony zakres analiz  

i zarekomendowała skierowanie wyników prac do konsultacji społecznych.  

Ad 4. Rada jednogłośnie (6 głosami „za”) zatwierdziła protokół z posiedzenia w dniu 

14.12.2023 r.  

Ad 5. Jakub Kraszewski zakończył posiedzenie o godzinie 15:50. 

 


